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Actualitat

El consistori aprova la segona modificació del pressupost per més
d'un milió i mig d'euros

Dimecres 6 d'abril de 2005
El pressupost del 2004 es va liquidar amb un superàvit de 583.695 euros El ple
de l'Ajuntament celebrat ahir al vespre, una sessió extraordinària corresponent al ple
del mes de març, va aprovar la segona modificació pressupostària del 2005 per un
valor d'1.597.751,5 euros. Aquesta modificació de crèdit, que va ser aprovada amb
els vots a favor de l'equip de govern (CIU i ERC) i els vots en contra de PSC i ICV-
EUiA, servirà bàsicament per incrementar partides del pressupost d'inversions
d'aquest any "entre les que es poden destacar l'increment de les partides
d'instal·lacions de l'Espai Tolrà (90.000€), el Pla Director de l'enllumenat
públic (75.000€), el Pla d'accessibilitat (75.000 €), el Centre de Serveis
(75.000€), inversió en societat del coneixement (60.000€) i Cal Calissó
(44.000€)", ha explicat el regidor de l'Àrea Econòmica, Jordi Permanyer. L'import
d'aquest suplement d'inversions és de 1.124.440,04 euros. D 'aquests diners, 474.000
euros provenen d'una subvenció per part de la Generalitat, destinada a subvencionar
la primera fase dels treballs del CEIP Joan Blanquer, ja executada i finançada
inicialment pel consistori. La resta prové de partides d'inversions no executades el
2004, com el polígon de Can Bages, i que s'incorporen al pressupost de 2005 La
modificació pressupostària també comprèn l'aprovació d'un romanent de crèdit
provinent de la liquidació del pressupost de 2004 per un import de 16.306,12 euros.
Aquesta xifra s'ha destinat, bàsicament, als treballs del piano-bar de Cal Calissó.
L'expedient també inclou l'aprovació de crèdits aplicables durant el 2004, és a dir,
despeses executades durant l'exercici anterior que seran reconegudes en aquest, per
un import de 342.099,14 euros. La modificació de crèdit també preveu incrementar
en 26.900,17 euros dues partides del pressupost ordinari, vistes noves necessitats i
actuacions. D'aquests, 16.900 euros es destinaran a una subvenció per l'Obra Social
Benèfica i els 10.000 restants, a una campanya de màrqueting per implantar la
imatge i la marca de Castellar del Vallès. Finalment, l'expedient també preveia
transferències entre partides de diferent grup per un import total de 88.000 euros,
70.000 euros que es passen del camí d'accés al Parc de Canyelles a remodelació de
carrers i 18.000 que passen de cultura a Promoció de la Vila. La regidora socialista,
Rosa Massot, va manifestar el desacord del PSC amb aquesta modificació i va
preguntar "per què es dóna una subvenció a l'Obra Social si ja s'ha signat un
conveni que precisament regula la relació entre l'Ajuntament i aquesta
fundació per evitar modificacions com aquesta?". La regidora de l'Àrea de
Territori, Gemma Perich, va respondre que "estem en el primer any d'aquest
conveni cal donar un marge per equilibrar les necessitats de la fundació amb
les donacions del consistori. Quan tinguem la primera memòria justificativa a
finals d'any ja podrem estipular una relació més fixa i estable". El regidor
d'ICV-EUiA, Xavier Garcia, va instar a l'equip de govern a "vigilar amb les
desviacions pressupostàries", i el regidor d'ERC, Jordi Permayer, va contestar que
"sempre es pot fer millor, però la gestió que es fa és molt acurada". Encara en
l'àmbit econòmic, al ple d'ahir també es va donar compte de la liquidació del
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pressupost de 2004, que es va tancar amb un superàvit de 583.695 euros. Els 10
regidors de l'equip de govern (CIU i ERC) van aprovar també l'estudi detall de la
Ronda del Cosidor, un estudi que estableix l'ordenació d'una parcel·la que hi ha al
carrer Caldes amb la Ronda Cosidor, resultant del projecte de compensació del pla
parcial de la Soleia del Cosidor. Es va acordar construir cases en filera en aquesta
parcel·la. "Creiem que s'hauria de buscar la manera de no construir tantes
vivendes. Som més partidaris de construir vivendes disgregades", va manifestar
la regidora del PSC, Rosa Massot. Tot el contrari va exposar el regidor d'ICV-
EUiA, Xavier Garcia, qui es va mostrar en contra del model de ciutat que es
desenvolupa a Castellar del Vallès, i que estableix el Pla General d'Ordenació
Urbanística aprovat el 1999. "S'ha de ser més agosarat i buscar altres models de
creixement que permetin construir més habitatges perquè n'hi hagi per
tothom", va explicar Garcia. La regidora de l'Àrea de Territori, Gemma Perich, va
contestar que "és molt fàcil dir que siguem agosarats des de l'oposició. Aquest
model de municipi el vam decidir en el seu moment per unanimitat de tots els
grups municipals d'aleshores i l'haurem de respectar fins que no es revisi el Pla
General". El regidor d'ERC, Jordi Permanyer, va recordar, a més, que "en el seu
moment ja va ser un model agosarat i valent que diferents municipis van
copiar i que va comptar amb el suport d'entitats ecologistes". La regidora del
PSC, Rosa Massot també va contestar al regidor ecosocialista argumentant que
precisament el Pla General estableix en 25.000 el sostre d'habitats per Castellar. En
canvi, "amb el model que defenses podríem arribar a 43.000 habitants. Tu vols
cases plurifamiliars i nosaltres demanem justament el contrari per frenar el
creixement", va explicar Massot. L'alcaldessa, Montse Gatell, va afegir que al llarg
d'aquest any començarà "la modificació puntual del planejament urbanístic per
tal d'abordar les necessitats d'habitatge al municipi i, en concret, en les
necessitats d'habitatge social". Finalment, al ple també es van debatre tres
propostes de resolució presentades conjuntament pels grups municipals del PSC i
ICV-EUiA, i que van ser votades en contra per l'equip de govern. Els documents,
que feien referència a qüestions de mobilitat, proposaven: en primer lloc,
consensuar amb l'Ajuntament de Sentmenat la petició de millora de les mesures de
seguretat a la C1415 a la Diputació de Barcelona. En segon lloc, consensuar amb
l'Ajuntament de Sentmenat la petició a la Direcció General de Ports i Transports de
la Generalitat per què s'obligui a explotar a l'actual concessionària aquesta línia de
transport públic i, finalment, l'elaboració d'un estudi detallat sobre el nombre de
vehicles que circulen per les diferents vies de comunicació que passen per Castellar.
El ple municipal d'ahir va comptar amb l'absència del regidor del PSC, Jordi
Carcolé, i la regidora del PP, Sandra Roig.

Avís legal
Sobre el web
Accessibilitat
Mapa web

Ajuntament de Castellar del Vallès · Passeig Tolrà, 1 | 08211 Castellar del Vallès |
Tel. 93 714 40 40

/33055/descriptiu/
/33066/descriptiu/
/33077/descriptiu/
/13219/mapaWeb/

